
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2018-04-24 
Närvarande. Bo Thorsenius, Annika Karlsson, Anders Dalbert, Stig-Åke 

Almqvist och Jan Andersson 

 Styrelsen konstituerades  
Styrelsen konstituerades enligt följande 
Omval av: 
Bo Thorsenius – ordförande 
Thomas Johansson – vice ordförande 
Christer Johansson – sekreterare 
 Nyval av  
Jan Andersson - kassör 
 

 Medlemsutveckling 

Medlemsutvecklingen fortsätter positivt och idag har vi 609 anslutningar och vi är nära målet för 

fastboende på 440 anslutningar. Vi hoppas att medlemstillströmningen fortsätter nu när grävningen 

är på gång för fullt. 

 

 Grävningen startar för fullt igen. 

Tegab har grävt Årbol mot Dansbo och fortsätter mot Kabbo. De är i princip färdiga i Högsbyn 
fortsätter mot Dalskog ock Liane/Skurvåsen 
Sjökabel  är lagd i Kabbosjön och några småtjärn. Nu är det stopp till 15 juli, då de åter är tillåtet att 
fortsätta med att lägga ut sjökabel. 
 

 Fortsatt arbete med markupplåtelseavtal 

Tegab kommer att samordna arbetet markavtalen för Köpmannabroområdet, då de måste besiktiga 

marken för att se var vi ska kunna ta oss fram. Vi har också en del avtal kvar att få klara för att kunna 

börja gräva för fullt uppemot Bränna och Upperud. 

 

 Nästa styrelsemöte         

Måndag 21/5 18.00 hos Jan Andersson Hagen Låttsbyn 

 

 

Sammanfattat av       Bo Thorsenius ordförande   


